

40806 CHROME WALL RACK ASSEMBLY INSTRUCTIONS

Contents

4 x 6mm support arm screw
2 x 28mm hanging pole screw
4 x 25mm wall screw
1 x rack frame
1 x rack grid
1 x hanging pole
2 x support arm
6 x 's' hook



Assembly

Remove all packaging and check contents.

Remove the grid from the rack frame.

Attach the two support arms to the outside edges of the frame using 6mm support arm screws. The triangular fixing points at the base should be facing inwards.

Position the hanging pole between the two support arms and fasten at each end using 28mm hanging pole screws.

Attach to wall using the four hanging points, two in the rear of the rack frame and one at the base of each support arm. Please ensure that fixings used are appropriate to the wall type and expected loading on the rack.

Place the grid in the frame and 's' hooks on the hanging bar.

IMPORTANT:

The maximum permissible load weight of this rack is 20kg / 44lbs.

Always try to evenly distribute the hanging of items; this will help spread the load.

The Old Grain Store
Unit 6 Hullockpit Hill
Newnham
Nr Baldock
Hertfordshire SG7 5DP
England
www.hahn-kitchenware.com



SUPPORT MURAL CHROMÉ 40806

ASSEMBLAGE

Contenu

4 x Vis pour bras de support de 6 mm
2 x Vis de 28 mm pour poteau de suspension
4 x vis murales de 25 mm
1 x cadre de support
1 x grille de support
1 x poteau de suspension
2 x bras de support
6 x crochets en « S »

Assemblage

Enlever tout emballage et vérifier le contenu.

Retirer la grille du cadre de support.

Attacher les deux bras de support aux bords extérieurs du cadre à l'aide des vis pour bras de support de 6 mm. Les points de fixation triangulaires à la base doivent être dirigés vers l'intérieur.

Positionner le poteau de suspension entre les deux bras de support et attacher chaque bout à l'aide des vis pour poteau de suspension de 28 mm.

Attacher au mur en se servant des quatre points de suspension, deux à l'arrière du cadre de support et un à la base de chaque bras de support. S'assurer que les fixations utilisées conviennent au type de mur et à la capacité de charge du support.

Placer la grille dans le cadre et les crochets en « S » sur la barre de suspension.

IMPORTANT :

La charge maximale admissible poids de ce rack est 20kg / 44lbs.

Toujours essayer de distribuer équitablement la pendaison d'articles ; cela permettra de répartir la charge.